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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 20 maja 2021 r. w Urzędzie Miejskim                       

w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 730, a zakończono o godz. 1010  

 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1) Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 
2) Delekta Patrycja, 

3) Szymanowicz Grzegorz, 
4) Kucharski Jacek. 

  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr – Skarbnik 
4) Skiba Małgorzata – Dyrektor SPMG Przychodni 

 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonała Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Ewa Wiese. Następnie przedstawiła porządek 

posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni               

w Kamieniu Krajeńskim za 2020 rok.  
2. Zmiany w WPF. 
3. Zmiany w budżecie na 2021 r.   

4. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 
5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień Krajeński za 

2020 rok. 

6. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 2020 
rok.  

7. Zasady udzielania dotacji spółkom wodnym, tryb postępowania 
w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania. 

8. Pozostałe projekty uchwał.  
  

II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

III. Zapytania i wolne wnioski.      
     

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej 

Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2020 rok.  
  

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba dokonała szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania za 2020 rok. Poinformowała, że zgodnie 

z art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości, roczne 

sprawozdanie finansowe jednostki, podlega zatwierdzeniu przez organ 

zatwierdzający, nie później niż 6 miesięcy od dnia bilansowego. 

 

Radny Grzegorz Szymanowicz podziękował za czytelne przygotowanie 
sprawozdania. Pozytywnie odniósł się do funkcjonowania SPMG Przychodni 

w Kamieniu Krajeńskim. Stwierdził, że jeżeli słyszy jakieś głosy negatywne to 
dotyczą one rejestracji. 

 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba podkreśliła, że problem 
wynika głównie z braku trzeciego lekarza.  

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese podziękowała za przedstawienie 
sprawozdania.  

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za. 

 

Ad.I.2. Zmiany w WPF. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 

zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 

2021r. 
Planowane na rok 2021 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynoszą: 

-dochody ogółem – 35.798.234,69 zł, 
-wydatki ogółem –38.914.565,53zł. 

 
W załączniku Nr 2 Zadanie „Rozwijam się ku przyszłości” w związku            

z COVID-19 wydłużone zostało do 2021r. w celu umożliwienia wykorzystania 

niewydatkowanych środków z 2020r. Środki te zostały wprowadzone do 
budżetu uchwałą Nr XXVI/179/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z dnia 25.03.2021r., a obecnie wprowadzone do WPF w kwocie 61.811,52 zł.-

wartość zadania po zwrocie niewykorzystanych środków wynosi 59.599,19 zł. 
Doszło nowe zadanie „Kujawsko-Pomorska Teleopieka”. Środki na 

poszczególne lata kształtują się następująco: 
W 2021r.   3.364,08zł, 
W 2022r.   5.088,16 zł, 

W 2023r.   3.798,16 zł. 
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Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie            

4 głosami za. 

 

Ad.I.3. Zmiany w budżecie na 2021 r.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami 

za. 

 
Ad.I.4. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia 
Krajeńskiego. 

 
Przedstawienia raportu o stanie gminy dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego Wojciech Głomski.  
W raporcie zaprezentowane zostały najważniejsze, aktualne dane                

o sytuacji w gminie Kamień Krajeński, od liczby mieszkańców, przez budżet, 

po realizację uchwał i sprawozdania z realizacji zadań, do których gmina jest 

zobowiązana. 

Obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy wynika z art. 28aa 

ustawy o samorządzie gminnym. Raport obejmuje podsumowanie 

działalności Burmistrza Kamienia Krajeńskiego w roku 2020,                        

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy. 

Burmistrz Wojciech Głomski w pierwszej kolejności przedstawił garść 

informacji finansowych. Następnie omówił główne dokumenty strategiczne, 

które realizuje Gmina. Z kolei część analityczna opracowanego raportu 

zawiera szczegółowe informacje nt. zadań realizowanych przez Gminę 

Kamień Krajeński i jej jednostki organizacyjne. 

 
Radny Grzegorz Szymanowicz zarzucił, że dowiaduje się z gazety              

o kosztach związanych z budową masztów flagowych. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że na sesji prosił radnych 

o głosowanie w  tej sprawie. 
 
Radny Grzegorz Szymanowicz zaznaczył, że zrealizowane zostało 50% 

planowanych inwestycji. Zapytał o zaoszczędzone środki finansowe, które 

przeznaczone były na realizację całego założenia. 
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Odpowiedzi udzielił Skarbnik Piotr Gustyn. Przedstawił kosztorys 

zrealizowanych inwestycji oraz wyjaśnił z jakiego tytułu zostały 

zaoszczędzone środki oraz w jakiej wysokości. 

 

Radny Grzegorz Szymanowicz stwierdził, że w porównaniu do innych 

gmin, w Gminie Kamień Krajeński jest mało inwestycji. 

 

Wywiązała się również dyskusja na temat oczyszczalni ścieków           

w Zamartem.  

 

Radny Jacek Kucharski zarzucił, że nie rozmawia się z radnymi               

o planowanych inwestycjach, np. projekt na boisko szkolne. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że projekt złożył był przez  

dyrektora szkoły w Kamieniu Krajeńskim. Podkreślił, że być może gminy nie 

będzie stać na taką inwestycję, ponieważ jest rozpoczętych dużo innych. 

Stwierdził, że faktycznie radni powinni zostać poinformowani o takich 

przedsięwzięciach. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała na jakich obiektach 

użyteczności publicznej zainstalowane zostaną panele fotowoltaiczne oraz 

kiedy inwestycja zostanie zrealizowana. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że została przygotowana 

dokumentacja, aby przystąpić do przetargu, a inwestycja dotycząca montażu 

paneli fotowoltaicznych przewidziana jest na bieżący rok. 

 

Radna Patrycja Delekta zapytała o parking koło kościoła. Podkreśliła, 

że samochody parkują w błocie.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma 

środków na to zadanie. Podkreślił, że jest to jednak ważna inwestycja.  

 

Radna Patrycja Delekta zapytał o wersję elektroniczną projektu 

rewitalizacji. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poprosił radną o podejście                       

w przedmiotowej sprawie do Kierownika Referatu RGIiGK.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 2 głosami za, przy                

2 głosach wstrzymujących się (P. Delekta, G. Szymanowicz). 

 

 

 



5 
 

Ad.I.5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień 

Krajeński za 2020 rok. 
 
Przedstawienia sprawozdania finansowego Gminy Kamień Krajeński za 

2020 rok dokonał Skarbnik Piotr Gustyn.  

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                    

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania 

budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium z tego tytułu. 

Z kolei w myśl art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki 

samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu,                

w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 

 
Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami 

za. 

 
Ad.I.6. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 
2020 rok.  

 
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                   

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania 

budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium z tego tytułu. 

Z kolei w myśl art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, nie później niż dnia 30 czerwca roku następującego 

po roku budżetowym, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu po zapoznaniu się z: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 

2) sprawozdaniem finansowym; 

3) sprawozdaniem z badania sprawozdania finansowego, o którym mowa            

w art. 268; 

4) opinią regionalnej izby obrachunkowej, o której mowa w art. 270 ust. 2; 

5) informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego; 

6) stanowiskiem komisji rewizyjnej. 

 
Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami 

za. 
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Ad.I.7. Zasady udzielania dotacji spółkom wodnym, tryb postępowania 

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania. 
  

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował, że zgodnie z zapisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy 
z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, zadania własne gminy 

obejmują sprawy m.in. z zakresu ochrony środowiska i przyrody oraz 
gospodarki wodnej. Celem realizacji uchwały jest umożliwienie spółkom 

wodnym uzyskanie dotacji  z budżetu Gminy Kamień Krajeński na realizacje 
ich działań statutowych z zakresu gospodarki wodnej i pozyskiwania 
środków finansowych na zadania.  

 
Brak dyskusji. 
 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami 

za. 

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Brak.  

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

 

Burmistrz Wojciech Głomski przedstawił sprawę dotyczącą budowy drogi            

w miejscowości Jerzmionki. Zapytał radnych o zdanie, czy dać powiatowi 

przyzwolenie na ubieganie się o środki na realizację inwestycji.  Zaznaczył, że 

resztę funduszy na budowę drogi miałaby pokryć gmina wraz z powiatem po 

połowie. 

 

 Komisja zaopiniowała propozycję jednogłośnie 4 głosami za. 

 

Radny Jacek Kucharski poruszył sprawę umów na wywóz nieczystości.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że poprosi Prezesa ZGKiM Sp.              

z o.o. o udzielenie wyjaśnień w tej sprawie. 

 

Radny Jacek Kucharski zapytał czy schronisko młodzieżowe w Dąbrowie 

będzie mogło zostać otwarte dla potencjalnych gości. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zaznaczyła, że problem może stanowić 

sytuacja epidemiologiczna oraz nałożone przez inspekcję sanitarną 

ograniczenia. Ponadto zagłosiła sprawę bardzo złego stanu drogi na odcinku 

Duża Cerkwica – Dąbrówka. Zapytała również o montaż urządzeń (siłownia) 

w Dąbrówce. Zakomunikowała także problem z zakrzaczeniem na 

skrzyżowaniu Kamień Krajeński - Duża Cerkwica. 
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Burmistrz Wojciech Głomski przyjął zgłoszenie dotyczące złego stanu drogi 

oraz zaznaczył, że zadanie dotyczące  siłowni jest w trakcie realizacji.  

 

Radny Grzegorz Szymanowicz zgłosił sprawę pasa zieleni na ul. Matejki. 

Zaznaczył, że sprawa była rozpatrywana przez Starostwo Powiatowe oraz 

Urząd Miejski i nadal nie otrzymał w tej sprawie odpowiedzi.  

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 20 maja 2021 r.  

  

Przewodnicząca Komisji                                                                   

/-/ Ewa Wiese 

 

 

 

 


